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朋友婚礼，我们当然要送上祝福啦，为大家带来的是202_最新英语婚礼贺词，欢迎阅读。 A wish to two happy people for a future of dreams comes true, Congratulations...
朋友婚礼，我们当然要送上祝福啦，为大家带来的是202_最新英语婚礼贺词，欢迎阅读。
A wish to two happy people for a future of dreams comes true, Congratulations!
祝两个幸福的人儿，来日美梦都成现实。
祝贺你们!
Only once in a lifetime that a special dream comes true.
And suddenly your entire world seems beautiful and new.
Best wishes always!
一生中只有一次美梦实现的奇迹，你俩的整个世界顿时变得绚丽新奇。
祝永远幸福!
You two are a perfect match. Heres wishing you both a lifetime of happiness.
你们是天生的一对，祝你们永远幸福。
We never knew two people better suited to each other.
我们从未见过如此般配的一对。
Youre the luckiest guy in the world.
你是世界上最幸运的人儿。
God bless you and yours, and surround you ever with his blessing.
愿上帝祝福你和你的爱人，永远赐福于你们。
May you two always be in love! May happiness increase with age.
愿你俩永浴爱河，祝你俩幸福与年俱增。
Wishing you a world of happiness and love as all your dreams come true.
但愿天从人愿，幸福与爱情无边!
He must be extra special,
because he is marrying a lovely girl.
新娘如此可爱，
新郎必定英俊不凡。
May the joy you share on your wedding day
Be the kind youll share all along lifes way.
愿你俩婚礼之日分享的喜悦
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Best wishes from one of your old friends on your engagement.
在你们订婚之际，请接受一个老朋友最美好的祝愿。
My very best wishes to you for a lifetime of happiness.
向你俩致以最美好的祝愿，祝你们终生幸福。
I take great pleasure in sending here with a little wedding present in celebration Of the happy event.
喜送小小礼品一份，庆贺这一大喜大吉之事。
We send you both our love and best wishes for every happiness that life can bring.
我们谨向你俩祝贺，愿你们的婚后生活无上幸福。
Let me wish you and your bride every joy and the best of everything.
祝你和你的新娘幸福欢乐。
I hope you will have nothing but joy and happiness in your life together.
我希望你俩的共同生活美满幸福。
May you always have everything you wish for a rich life together.
愿你们事事如愿，美满幸福。
May every happiness be yours on this wedding day.Let an old friend of yours send her love and congratulations to you and the groom.
值此婚礼佳日，祝愿幸福无量。请接受一位老朋友对你和新郎的衷心祝贺。
The news of your recent marriage having reached me，I beg to offer my most sincere congratulations.
获悉新婚之喜，请接受我最诚挚的祝贺。
My wife and I are very delighted to hear the news of your marriage.We send you both our love and hope you will have nothing but joy and happiness in your life together.
听到你们结婚的消息，我们感到万分高兴。
向你们祝贺，并希望你们的共同生活无比欢乐，无比幸福。
I heartily congratulate you upon your choice of your partner for life since l cant think of two people more suited to each other than you two.
I wish you all the happiness in the world.
我衷心祝贺你选择了终身的伴侣，因为我不知道有哪一对夫妇能比你俩更相配的了。愿你们尽享人间的欢乐。
My sincere congratulations on your happy marriage and my best wishes to you two for a lifetime of happiness.
最诚挚地祝愿你新婚快乐，并向你俩致以最美好的祝愿，祝你们终生幸福。
The best of all good wishes to you both. www.heci8.cn copyright
祝愿你俩幸福无量。
We wish you both many more anniversaries, each happier than the last.
我们祝你俩今后的周年纪念日一次更比一次幸福。
My heartiest good wishes on the 20th anniversary of your marriage.
May the years to come bring every blessing to you both.
在你俩结婚20周年纪念日之际，致以最衷心的祝意，愿你们年年岁岁称心如意
Heartiest congratulations and best wishes to you both for along life and an everlasting happiness。
向你们两位表示最衷心的祝贺和最美好的祝愿，愿你们健康长寿，永远幸福。
I send you warm congratulations and hope that there are many more years of happiness ahead for both of you.
我向您致以热烈的祝贺，愿你们幸福长寿。
Congratulations to you both and may the years ahead bring you continued joy and contentment.
向你俩祝贺，愿时光老人赐予你们持久的幸福和满足。
Let us wish you both a hundred years of happiness.
祝你们百年幸福。
On the occasion of your silver wedding anniversary，I send to you both hearty congratulations and best wishes for health，a long life and happiness.
正值你们银婚纪念日之际，谨向你们表示衷心的祝贺和良好的祝愿，愿你们健康、长寿、幸福。
Please accept my hearty congratulations upon your marriage.May Peace,Health，Happiness and Bright Future attend both your bride and yourself until the end.
值此新婚之际，请接受我的衷心祝贺。愿你和新娘永远和睦、健康、幸福、前程辉煌。
I wish you both the best of luck and, ever-increasing happiness as the years go by.
愿你俩福星高照，幸福与日俱增。
I wish you both all the luck and happiness life can offer。 www.
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祝愿你俩生活美满幸福。
Please accept our most sincere congratulations upon your holy matrimony with... and very best wishes for all the good future in the world.
请接受我对你和的神圣结合的最诚挚的祝贺，并祝愿你俩幸福无量。
Allow me to join the chorus of congratulations upon your recent marriage.
值你新婚之际，请允许我加入祝福的行列。
My husband joins me in hoping that you have a long and happy and prosperous life together.
我丈夫和我一同祝愿你俩美满幸福，白头偕老。
Wishing you many happy returns of the wedding day.
正值阁下新婚之禧，恭贺幸福无量。
My heart felt congratulations on your coming happy union!
谨向你们即将到来的幸福结合致以衷心的祝贺。
My sincere congratulations on this auspicious event of yours.
值你俩大喜之日，谨致最诚挚的;况贺。
Our best wishes to the two of you for a happy marriage filled with all the good things.
(我们)愿你俩婚姻美满幸福。
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